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Skrivelse om förskolornas utegrupp 
 
Under 2023 kommer Jordlöparnas uteverksamhet att avvecklas. I nämndens verksamhetsplan 
beskrivs att det inte längre finns något behov av utegrupperna och att intresset är lågt.  
 
Föräldrar till barn som går, eller planerar att börja i Jordlöparnas utegrupp tycks dock inte 
dela den bilden. Föräldrarna menar att utegruppen är både omtyckt och välfungerande, samt 
ett bra sätt för barnen på Norrmalm att ta del av naturen. De har valt den här förskolan för att 
deras barn ska vara ute hela dagen. 
 
Med anledning av ovanstående vill vi ställa följande frågor till förvaltningen: 

1. Har ni identifierat några möjligheter för att Jordlöparna ska kunna fortsätta sin 
uteverksamhet? 

2. Om förvaltningen identifierat sådana möjligheter, har de alternativen utretts?  
3. Har det gjorts någon barnkonsekvensanalys kring beslutet? 

 


